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Dr. Szili Katalin asszon y
Az Országgyűlés elnöke

Helyben

Orsz- gyü és Hivatal a

Irományszám : y( ! (oOOLt

Érkezett : 2008 JÚN 190

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan fogja érinteni az un. SPS rendszer bevezetése a szótő-bor ágazatot”? címmel a Házszabály 91 . § .
alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormány beterjesztette a parlamentnek az egységes mez őgazdasági támogatási rendszer bevezetésérő l é s
működtetésér ő l szóló (SPS) T/5883 sz . törvényjavaslatot.
Amennyiben az országgyűlés őszi ülésszakán lényegesebb módosítás nélkül elfogadásra kerül a törvényjavaslat ,
azaz 2009-tő l az un . SPS rendszer fog működni a jelenlegi SAPS/ Top-up rendszerrel szemben az FVM el őzete s
számításai szerint, hogyan fogja ez a váltás érinteni a szőlő -bor ágazatot?

Tisztelettel várom szíves válaszát.

Tápiószentmárton, 2008 . 06 . 19
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